



# SHANGHAI 2014

## IN-HOUSE LEGAL SUMMIT

### THE WESTIN BUND CENTER SHANGHAI - 27 JUNE

LIMITED SPACE 数量有限 • COMPLIMENTARY PASSES AVAILABLE 免费门票\* • RESERVE NOW 即刻预订

ALB is pleased to invite you to the 10<sup>th</sup> Shanghai In-House Legal Summit. In celebration of its decade long success, this year's Summit will be back with a record number of expert speakers and topics. Bringing together 200+ corporate counsel, senior-level business executives, and private practitioners across Shanghai, the Summit will provide focused plenary sessions and interactive panels designed for delegates to

- Explore the current trends in the anti-monopoly administrative enforcement of China
- Understand key strategies in mitigating the risks of undue exercises of power from business leaders
- Gain a firm knowledge on preparing a seamless employment contract to diminish corrupt practices
- Examine various regulatory risks in Labour Law, Intellectual Property, and Compliance for conducting Mergers & Acquisitions (M&A) in China
- Develop a robust business model under the pressure of environmental protection
- Listen to In-House Counsel experience on the growing expectation to comply with extraterritorial legislations

To take up this limited offer, register via the online link - [www.regonline.com/SHIHLSS2014](http://www.regonline.com/SHIHLSS2014)

For further information, please contact Tracy at +852 2847 2046 or

[tracy.li@thomsonreuters.com](mailto:tracy.li@thomsonreuters.com)

\*Free passes are not applicable to law firms, related legal service providers and vendor companies. Terms & conditions apply.

亚洲法律杂志欣然邀请您出席第十届上海企业法律顾问峰会。作为峰会设立十周年的里程碑，本届峰会所讨论的话题以及出席嘉宾的规模都将是创纪录的。本届峰会既有超过200名企业法律顾问、高级执行官以及个人执业者全体出席的大会，也有专为以下领域所设立的分组讨论：

- 探索当今中国日趋严格的反垄断法
- 研究商业领导人们滥用职权所带来的风险防范的策略
- 探讨利用严谨的劳动合同来减少腐败的发生
- 检视在中国进行并购与收购等业务时，在劳动法以及知识产权等领域所存在的政策风险
- 探索一种健壮的商业模式以应对当前环境监管的压力
- 聆听法律顾问在日益关注境的境外法律经验

免费参会证数量有限，请於线上登记：[www.regonline.com/SHIHLSS2014](http://www.regonline.com/SHIHLSS2014)

欲了解更多峰会资讯，请与 Tracy 联系，电话：+852 2847 2046

或发送电邮至 [tracy.li@thomsonreuters.com](mailto:tracy.li@thomsonreuters.com)

\*免费参会证不适用于律师事务所及相关法律服务提供商。所有登记须经批准方可生效。受有關條款及細則約束。

## INDUSTRY EXPERTS 行业专家



Dr. Zhan Hao  
Managing Partner  
Anjie Law Firm  
詹昊博士  
安杰律师事务所  
合伙人



Peiming Yang  
Partner  
LLinks Law Offices  
杨培明  
通力律师事务所  
合伙人



Dawn Zhang  
Co-Managing  
Shareholder  
Greenberg Taurig LLP  
张丹  
美国GT国际律师  
事务所  
管理合伙人



Calvin Ding  
Associate  
Greenberg Taurig LLP  
丁林林  
美国GT国际律师  
事务所  
律师



Michael Marinelli  
Shareholder  
Greenberg Taurig LLP



Dr. Zhou Zhanggui  
Assistant Director  
Sunshine Law Firm  
周章贵博士  
阳光时代律师事务  
所主任助理



Lu Lizhong  
Executive Partner  
Sunshine Law Firm  
陆利忠  
阳光时代（上海）  
律师事务所  
执行合伙人，投融资  
业务部主任



Yang Weidong  
Lawyer  
Sunshine Law Firm  
杨卫东  
阳光时代（北京）  
律师事务所律师



Dr. Isabelle I H Wan  
Senior Partner &  
Leader, Employment  
Law Practice  
TransAsia Lawyers  
万以嫻博士  
权亚律师事务所  
资深合伙人，劳动法  
业务部门负责人



Meph Gui  
Partner  
Global Law Office  
桂佳  
环球律师事务所  
合伙人



Zhao Li  
Partner  
Global Law Office  
李昭  
环球律师事务所  
合伙人



Alex Liu  
Partner  
Global Law Office  
刘成伟  
环球律师事务所  
合伙人

[WWW.LEGALBUSINESSONLINE.COM/INHOUSE\\_SUMMITS](http://WWW.LEGALBUSINESSONLINE.COM/INHOUSE_SUMMITS)

#### WORKSHOP SPONSORS



#### ASSOCIATE SPONSORS



#### ONLINE LEGAL RECRUITMENT SPONSOR



#### ALB SUPPORTS



#### PRESENTED BY

